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För att kunna planera för att det ökade tågresandet skall kunna ske så 

friktionsfritt som möjligt måste infrastrukturen vara hållbar. Detta innebär att 

”Siljansbanan” / ”Dalabanan” Mora – Borlänge – Uppsala – Stockholm är i gott 

skick och kan klara ett ökat resande och en ökad turtäthet. Vi måste prioritera 

genomförandet av investeringar i bandelen så att restiden kan förkortas. Därför 

är det viktigt att Mora kommun tillsammans med övriga dalakommuner initierar 

och fördjupar samarbetet med Dalabanans Intressenter för att förmå 

Trafikverket att öka infrastruktursatsningarna i Dalabanan. Dalabanans 

intressenter har genomfört ett antal analyser och kostnadsförslag som syftar till 

att förbättra bandelen. För bandelen Mora – Repbäcken bör antalet 

mötesplatser för gods- och persontrafik bli flera, samt att göra mötesplatserna 

så långa att längre godståg kan transporteras. En översyn av att trafiksäkra 

antalet obevakade järnvägsövergångar måste göras innan ytterligare olyckor 

inträffar. Dessutom måste Trafikverket genomföra röjningsarbeten längs 

bandelen för att undvika att nedblåsta träd slår ner kontaktledningar eller 

blockerar spåren. På den så kallade Siljansbanan vid Tällberg är det stort 

behov av röjningsarbete. För ett antal år sedan blåste ett träd ner och rev ner 

kontaktledningen samt skadade ett regionaltåg med inställd trafik som resultat. 

Kostnaden för detta torde överstiga det nödvändiga trädröjningsarbetet.

Vänsterpartiet Mora yrkar:

att Kommunfullmäktige beslutar att Kommunstyrelseordföranden arbetar för att 
intensifiera samarbetet med övriga Dalakommuner och Dalabanans 
Intressenter mot Trafikverket med syftet att förbättra resandet med tågtrafiken.

att Kommunstyrelseordföranden redovisar för Mora Kommunfullmäktige 

resultatet av denna intensifiering av arbetet.
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